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Närvarande:  Distribution via E-post 

Börje Landby  Närvarande samt  
Kerstin Nilsson  Mattias Färlin 
Krister Larsson  Sabina Hansson 
Lillemor Lindström  Nils Eric Carlsson 
Olle Håkansson 
Raul Högberg 
Rustan Ligander 
Solveig Lemnell 
Sven Månsson 
 

1. Mötet öppnades av ordf. Rustan Ligander. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Justerare. Valdes Sven Månsson. 

4. Senaste mötesprotokoll, 19 mars 2009 

- Noterades att valet av Raul Högberg som vice sekr. ej noterats vid förra mötet 

- Bom vid A-trähuset. Solverig har pratat med kommunen. Gör det en gång till! 

- Brunnen hörnet Klaragatan/Nygatan fortfarande för hög och vattenpölar bildas. 

- Raul tar fram bildbevis. Väntar på en rejäl regnskur. 

- Tung trafik Kvarngatan. Krister Larsson har skrivit till Vägverket som hänvisat till 

- kommunen. Krister går vidare. 

- Ungdomsstipedium Rustan och Sven diskuterar detta vid ett möte med MH gården. 

- Laddran. Lillemor väntar på beslut om Laddran kan betraktas som ett Leader projekt. 

- Logotyp. Behövs en bättre! Börje visade en del bra förslag och arbetar vidare. 

- Julmarknad och Midsommarfirande förberedelser pågår enl. plan. Klippans folkdanslag 

- bokat till midsommar. Aktivitetens start måste ändras till kl. 14.00 p.g.a. att danslaget 

- även har andra aktiviteter. 

- Brev betr. nedbrunna huset skickat till kommunen och SkD. Avvaktar svar. 

- Plåttaket på grillplatsen ej klart. Olle. 

5. Medlemsmatrikeln. Rustan kontaktar Nils-Eric för övertag. Nils-Eric fortsätter. 

6. Samlad dokumentation. Förvaras hos sekreteraren (fr.o.m. år 2000). 

Äldre mtrl i bibliotekslokalen 

7. Risinsamlingen. Vi fick röjt och städat men uppslutningen var mycket dålig. Beslöts att 

vi nästa år endast tar in ris som vi kan få från återvinningscentralen och avstår städning. 

8. Budget 2009. Förväntade intäkter 38 000 kr, utgifter 35 000 kr. 

9. Bidrag från kommunen till Valborgs- och Midsommarfirande ska sökas. 

10. Utskick av medlemsbrev med inbetalningskort. Är avklarat. 

11. Valborgsmässofirande. Arbetsgruppen har allt under kontroll; Brandkåren är informerad 

övriga aktiviteter är klara.  



12. Byaföreningen slutar att stödja sommarsimskolan p.g.a. för få deltagare. Bidraget som 

byaföreningen sökte för detta från Majblommans vänner bör i stället sökas av MH-gården 

som stöd till ungdomsverksamheten. Hemsidan ändras från uppgifter om simskola. 

13. Fritidsgården. Behöver bidrag till bl. a en TV. Bör söka kommunalt bidrag. Vi kan hjälpa 

till med ansökan som så önskas. 

14. Idéer och tankar om verksamheten framöver, bl. a hemsidan. 

- Hemsidan är bra upplagd nu, den kommer att börja användas som officiell. 

Rustan fortsättar att uppdatera denna. 

- Kan vi få rabatt till medlemmar på någon/några företag? Börje undersöker. 

- Vad kostar det att få gjort små ”reklamknappar”. Vem kan göra sådana? Solveig kollar. 

- Informationsblad. 

- Höstaktiviteter t ex ordna besök för att se gamla traktorer. 

- Lista vad vi gjort/planerar göra. Lillemor börjar göra detta. 

15. Det finns säkert flera bra tankar, men vi kan kanske börja här! 

16. Övrigt: 

- Krister informerade att ABF vill starta musikcirklar i Yllefabrikens lokaler och frågan var 

om Byaföreningen kunde göra något för detta projektet, informera/stötta mm. 

- Vid nästa möte ska vi bestämma vad byaföreningen ska göra vid ICA:s marknad 

den 28 maj. 

- Beslöts att Byaföreningen skulle vara medlem i Leader MittSkåne. 

- Leader MittSkåne - Årsmöte 28 april 1830  Backagården Höör. Rustan och Olle deltar. 

- Nästkommande möte måndag 4 maj 1900. Bibliotekslokalen 

- och därefter torsdagen 4 juni  1900. Bibliotekslokalen. 

17. Avslutades mötet. 
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  Lillemor Lindström 
 
  Justeras: 
 
 
 
 
  Sven Månsson   Rustan Ligander 

 


